
Fra: Ordførar Lindås 
Sendt: 8. juli 2019 09:32 
Til: sigmund grønnevik 
Kopi: Planavdelingen Lindås; Nina Bognøy; Tove Mette Arnø Fyllingen 
Emne: Re: Fwd: FW: 
 
Hei 
Takk for mail og forat du igjen bruker tid til å gjere kommunen merksam på at det flyter med boss og 
plast . 
Desse forholda ynskjer vi sjølvsagt ikkje å ha , og det blei gripe fatt i sist også . Eg trudde dette var 
ordna opp i , men ser nå at så ikkje er tilfelle . Det beklager eg verkeleg . 
Nå har eg sendt mailen vidare til adm og ber dei sjå på saka . Det er NGIR som håndterer avfall på 
vegne av kommunane , så her er det nok fleire instanser som må på banen .   
Ynskjer deg også ein god sommar. 
Mvh 
Astrid Aarhus Byrknes  
 
Sendt fra min iPhone 
 
> 8. jul. 2019 kl. 08:18 skrev sigmund grønnevik <sigmund.imr@gmail.com>: 
>  
> Hei 
> 16 Mars 2019 fikk dere en klage på samme forholde som desse bilder viser. 
>  
> Eg stiller meg meget undrende til deres måte og håndtere dette på. 
> Enda er der ikke en container for plast , og rest avfall, og som vist på bilder flyter det med plast. 
> Er det blitt slik at inbyggere må følge med og rapotere useriøse  
> aktører med tanke på boss sortering. Er det slik at dere ikke klarer og ta fatt i ting og bare lar det 
skure og gå og fritt frem. 
> Dette er andre gang på samme annlegg, da vi som bord der har det helt inn på oss og ser hver dag 
så vet vi at det ikke har vert en boss container der. 
> Hvor er bossen henne, kjørt ned i grunnen.? Kunne gått tenke meg og se kvitering på levert afall. 
> Dere ser selv mentalitet på bilder eg sender. Eg forventer og se en container der , og et litt mer 
ryddig anbleg eg det vi ser i dag. 
> Dette holder ikke mål i 2019 
>  
> Kan dere være så snill og ta dette litt seriøst no, vi streber alle etter og tenke på miljøet. 
> Desse bilda viser jo noe helt annnet en gode miljø hensyn. 
>  
> Til Ordførar Og Varaorfører . 
> Eg sender denne no også til dere i håp om at dere kan se hva som rører seg i bygdene. Og at dette 
er andre gang eg tar dette opp med kommunen.  Eg veit dere begge to er opptatt av miljø, og det er 
flott så eg håper dere kan ta litt fatt på dette. For eg veit at det ikke er slik dere ønsker og ha det. 
>  
> Vi har alle et felles mål for og ta vare på naturen vår derfor denne mailen. 
>  
>  
>  
> Mvh Sigmund Grønnevik 
> Ha en flott sommer :) 
>  
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>  
>  
>  
>  
>  
>  
>  
>  
>  
>  
> ---------- Forwarded message --------- 
> Fra: Grønnevik, Sigmund  
> <sigmund.groennevik@hi.no<mailto:sigmund.groennevik@hi.no>> 
> Date: man. 8. jul. 2019 kl. 07:40 
> Subject: FW: 
> To: sigmund grønnevik  
> <sigmund.imr@gmail.com<mailto:sigmund.imr@gmail.com>> 
>  
>  
>  
>  
> From: sigmund grønnevik  
> <sigmund.imr@gmail.com<mailto:sigmund.imr@gmail.com>> 
> Sent: mandag 8. juli 2019 07:38 
> To: Grønnevik, Sigmund  
> <sigmund.groennevik@hi.no<mailto:sigmund.groennevik@hi.no>> 
> Subject: 
>  
>  
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	> Fra: Grønnevik, Sigmund
	> From: sigmund grønnevik

